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1. Antsla valla teehoiukava 2015-2017 kinnitamine

Ettekandega esines ehitus- ja keskkonnaspetsialist Enn Vasar. 
Teehoiukavas 2015. aastaks planeeritud investeeringutesse lülitati:
- Tokko tee rekonstrueerimine - kraavide tegemine, mahasõidu kitsamaks tegemine ja 2 kordne 
pindamine, summas 18 000 eurot.
- Lõuna tänava (Jaani tänavalt paremale jääv tänavalõik ) rekonstrueerimine - kraavide 
kaevamine, profileerimine ja kruusa lisamine, summas 4 500 eurot ja kahekordne pindamine 
lõigul Jaani tn. Nurme tänavani.
Tööde teostamiseks vähendatakse Antsla-Kobela kergliiklustee ehitamise omaosalust.

Toimus arutelu.

Volikogu esimees küsis, et kas kõik teed ehitatakse ja rekonstrueeritakse maatükkidel, mis 
kuuluvad Antsla vallale või on tehtud lepingud?

Ehitus- ja keskkonnaspetsialist vastas, et 2015. aastal planeeritud teetööde osas sõlmitakse 
kirjalikud kokkulepped.

Komisjoni liikmed tegid ettepaneku, esitada määruse eelnõu „Teehoiukava aastateks 2015-2017”
volikogule kinnitamiseks.



2. Üürilepingu sõlmimine

Ettekandega esines vallavanem Merike Prätz. 
Tegemist on Tsooru külas asuva korteri üürile andmisega kodanikule, kes on erivajadusega ja 
üürib praegu korterit Haabsaare külas. Ümberkolimine on tingitud vajadusest kaitsta ja 
kindlustada selle kodaniku igapäevaelu normaalne toimimine. 

Komisjoni liikmed tegid ettepaneku, esitada otsuse eelnõu „Üürilepingu sõlmimine” volikogule 
kinnitamiseks.

3. Isikliku kasutusõiguse seadmine munitsipaalmaale

Ettekandega esines vallavanem Merike Prätz.
Tegemist on Tsooru külas valgustuse paigaldamisega bussijaama juurde. 
Pearaamatupidaja lisas, et tänavavalgustuse postid on olemas, tuleb teha liitumine.
Ehitus- ja keskkonnaspetsialist lisas, et ehitusluba on väljastatud ja liitumine võib maksma minna
1300 eurot.

Toimus arutelu. 

Komisjoni liikmed tegid ettepaneku, esitada otsuse eelnõu „Isikliku kasutusõiguse seadmine 
munitsipaalmaale” volikogule kinnitamiseks.

4. Staadionile rajatava virgutusväljaku eelarve arutamine

Ettekandega esines vallavanem Merike Prätz ja tutvustas staadionile rajatava virgutusala 
elemente. Plaanis on paigaldada 9 erinevat objekti - poom, kolme kõrgusega lõuatõmbamise 
kangid, rööbaspuud, varbsein, kõhu- ja seljalihaste treenimise pink, kahes mõõdus tõstekang, 2 
metallist elementi. Maa-ala, millele virgutusala rajatakse kaetakse geotekstiili- ja puruga.
Volikogu liige Kaire Uiboleht lisas, et elementide loetelu sai koostatud koos kehalise kasvatuse 
õpetaja Lea Kukega. Valikut toetas ka Kalle Samarüütel.
Võrreldes vastu võetud eelarvega läheb virgutusala rajamine 2362.80 eurot kallimaks. 
Eelarves on staadioni investeeringuks 12000 eurot, tegelikult kulub praegu hinnapakkumiste 
alusel 14362,8 eurot.

Enne tööde alustamist, peab olema pakkuja poolt koostatud geoalus. 
Tööde teostamiseks on võetud kolm pakkumist.

Toimus arutelu.

Komisjoni liikmed võtsid informatsiooni teadmiseks. 

5. Muud küsimused
5.1 Volikogu otsuse eelnõu „Vallale varalise kohustuse võtmine”

Ettekandega esines vallavanem Merike Prätz. 
Otsuse eelnõu jõudis komisjonile hilinemisega, kuna enne oli tarvis notaripoolset arvamust.  
Otsuse eelnõu käsitleb Antsla-Kobela kergliiklustee rajamiseks vajaminevate maatükkide 
omandamist või neile isikliku kasutusvalduse seadmist või maatükkide omandamist 
kaasomandina.
Otsuse eelnõu sisuks on volikogult nõusoleku saamine vajaminevate liikluspindade 
omandamiseks või kasutusvalduse seadmiseks või kaasomandina omandamiseks, et peale 
katastriüksuste moodustamist saaks hakata lepinguid sõlmima.



Ära on toodud kõik 11 liikluspinda.

Toimus arutelu. 

Komisjoni liikmed tegid ettepaneku, esitada otsuse eelnõu „Vallale varalise kohustuse võtmine” 
volikogule kinnitamiseks.

Kurmet Müürsepp
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